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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Emberi Erőforrások
Minisztériumát vezető miniszterhez

,,12500, 13700 - Mikor hajlandó a kormány észrevenni az egyedülálló szülők létezését?,,,
címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ elektronikusan várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarországon sajnos a házasságok nagy százaléka végződik válással. Sok esetben
akkor, mikor a gyermekek még óvodás, iskoláskorúak. Szomorú, de ez a valóság, mellyel
szembe kell nézni, és illene már hozzájuk is alakítani a családpolitikát, tudomást venni a
létezésükről! A környezetemben is sok édesanya neveli egyedül a gyermekét. Ha nincsenek a
közelben nagyszülők, akkor minden áldott nap komoly logisztikát igényel a gyermeknevelés.
Ha nincs áldott jó munkahelye, rugalmas munkaidővel, versenyképes fizetéssel (ami lássuk be
ritka), akkor minden napjuk küzdelem. Egy örök, véget nem érő harc az idővel és a pénzzel:
tudjon elég időt tölteni a gyermekével, (főleg, ha az édesapa tőlük messzebb él) és keressen is
annyi pénzt, amiből minimum ki tudnak jönni hó végéig. Sajnos a kettő fordítottan arányos:
hiszen vagy - viszonylag - jól keres, de ez esetben nem csak nyolc órát dolgozik (!), és
bébiszitter, vagy jobb esetben családtag segít neki, vagy nem keres jól és ugyan tud a
gyermekével időt tölteni, de komoly kihívás minden hónapban beosztani a fizetést. Ezek
tények.

Sajnos a számok alapján egyértelmű, hogy a kormány nem vesz tudomást az
egyedülálló édesanyák, édesapák létezéséről, különben nem csupán 1200 forinttal kapnának
több családi pótlékot! Önöknek 1200 forint mire elég? Észreveszik azt, ha egy hónapban
ennyivel több, vagy kevesebb pénz maradt a zsebükben?



Köszönjük azokat a dolgokat, melyeket a családok érdekében tesz a kormány. Főleg a
három és több gyerekes családokat érintő kedvezményeket (CSOK, ingyen étkezés stb).
Tisztelettel kérem Önöket, ne fáradozzanak azzal, hogy ezekre is kitérnek a válaszukban, hiszen
a sok-sok ezer tisztességes, egyedülálló magyar édesanyát, édesapát ez nem érinti. Nem
szükséges társkeresési tanácsokat sem adni. Egy konkrét kérdésre, egy konkrét választ várnak.
Nem én, hanem ők. Engem szerencsére nem érint ez a probléma, mivel négy gyermeket
nevelek, tehát ha engem nem is szoktak, őket tiszteljék meg egyenes, egyértelmű válasszal:

Mit tesz a kormány az egyedülálló szülőkért?
Milyen lépéseket tervez azért, hogy könnyebben boldoguljanak?
Mikor emelik meg a családi pótlékot?

Várom és az érintettek várják Miniszter Úr érdemi válaszát.

Budapest, 2018. október 2.
Tisztelettel:
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